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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztés i
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Összesen hány hektár magyar termőföldet sikerült megvédenie a kormánynak ebben a
ciklusban?”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr !

2014-ben lejár a külföldiek számára a magyarországi földvásárlási moratórium . A Jobbik
Magyarországért Mozgalom földvédelmi razziája során aggasztó tényekre hívta fel a
figyelmet. Az akció során ugyanis kiderült, hogy mára több mint 1 millió hektár földterüle t
került a külföldiek tulajdonába különböző zsebszerződésekkel. Ezen törvénytelen eljárás
során gyakran magyar strómanok játsszák át a földet a külföldiek kezébe .

A kormány az előző kampány időszakában megígérte, hogy megvédi a hazánk jöv őjét
jelentő termőföldet. Budai Gyula államtitkár úr egy korábbi felszólalásában be is számolt a
kormány „erőfeszítéseiről”, kifejtette, hogy az Állami Földalapnak elővásárlási jogo t
biztosított a kabinet, a költségvetésb ől azonban erre nem különítettek el pénzt. Az államtitkár
ezen felül elmondta, hogy több esetben indult eljárás zsebszerződések miatt .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Jobbik elkötelezett mind a 4,5 millió hektár földterület magyar kézben tartása mellett . Ez
hazánk és a magyar nemzet érdeke . A kormányrúd az önök kezében van, a magyar term őföld
elvesztése történelmi bűn lenne .



Kérdezem ezért a tisztelt miniszter urat, hogy összesen hány hektár magya r
termőföldet sikerült megvédenie a kormánynak ebben a ciklusban ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . március 28 .

Tisztelettel :

Ferenczi Gábor
Jobbik
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